

8.—Soumis un rapport du Département en Loi "re" demande d'opinions par les chefs de département ou autres fonctionnaires.

Résolu: Que le Bureau réitère sa résolution du 16 août 1912 à ce sujet, et qu'il donne instructions au Département en Loi d'agir conformément à ladite résolution.

9.—Soumis le sommaire des délibérations qui ont eu lieu aux assemblées tenues par la Commission des Services Electriques au cours des mois d'août et de septembre 1912 Déposé aux archives.

10.—Soumis un rapport du Département en Loi "re" infractions aux règlements 11 et 19 de l'ex-village de Pordeaux et rapport au Surintendant des Bâtiments.

Résolu: De retourner ledit rapport au Département en Loi avec prières de donner son opinion sur les questions posées.

11.—Soumis le dossier au sujet de l'expropriation pour l'ouverture de la rue Dumont.

Résolu: De prier le Département en Loi de faire toute la procédure indiquée à son rapport en date du 8 août 1912, pour et au nom de la Cité.

12.—Soumis un rapport du Département en Loi au sujet de l'opportunité de déposer au Bureau du Greffier, dans les cas d'acquisitions de propriétés par la Ville, les titres de telles propriétés.

Résolu: Nonobstant ledit rapport du Département en Loi de donner instructions au Greffier de la Cité de requérir des notaires instrumentant la livraison des titres de propriétés qui ont servi de base aux transactions dans lesquelles la Ville est partie, y compris les certificats d'enregistrement.

13.—Soumise une lettre de M. H. H. Field, au sujet des mariages grecs.

Résolu: De déposer aux archives, et de transmettre copie de ladite lettre au Surintendant de Police.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.



Avis aux Contribuables

AVIS est par les présentes donné que les rôles de répartitions pour les pavages des rues suivantes:

Ste-Catherine, de Frontenac à Havre.
Ste-Catherine, de St-Charles Borromée à St-Georges
De Lorimier, de Marie-Anne à Mont-Royal.
De St. Denis, de Ste Catherine à de Montigny.
Drolet, de Marie-Anne à Mont-Royal.
Durocher, de Sherbrooke à Prince Arthur.
Greene Avenue, de St-Jacques à St-Antoine.
Lemoine, de St. Pierre à St-Nicolas.
Marie-Anne, de St-André à St-Hubert
Montcalm, de Ste Catherine à de Montigny.
McGill College avenue, de Cathcart à Ste-Catherine.
Prince Arthur, de Lorne à Université.
Sanguinet, Square St-Louis à Roy.
Sanguinet, de Marie-Anne à Mont-Royal.
Sanguinet, de Duluth à Rachel.
Université, de Sherbrooke à Milton.
Université, de Milton à Avenue des Pins
Victoria, de Ste-Catherine à Burnside.

Sont complétés et sont maintenant déposés au bureau du soussigné à l'Hôtel de Ville.

Les intéressés pourront examiner ces rôles jusqu'à jeudi le 7 novembre, et ce jour à 10 heures a. m., j'entendrai les objections qui seront faites concernant lesdits rôles de répartition.

GEO. JANIN,
Ingénieur en Chef et Inspecteur
de la Cité.

Bureau de l'Ingénieur en Chef,
Hôtel de Ville,

Montréal, le 24 octobre 1912

8.—Submitted a report from the Law Dept. "re" opinions asked for by the heads of Departments or other officials.

Resolved: That the resolution adopted by the Board on the 16th Aug. 1912, in this connection be re-affirmed, and that the Law Department be instructed to act in accordance with said resolution

9.—Submitted the minutes of the meetings held by the Electrical Commission during the months of August and September 1912.

Filed of record.

10.—Submitted a report from the Law Dept. "re" infraction of by-laws Nos 11 and 19 of the former Village of Bordeaux and a report from the Supt. of Buildings thereon.

Resolved: To refer back said reports to the Law Dept with instructions to reply to the questions put to them.

11.—Submitted the documents concerning the expropriation for the opening of Dumont St.

Resolved: That the Law Dept. be requested to take all the necessary proceedings in this connection, as set forth in their report under date of 8th Aug. 1912, for and on behalf of the City.

12.—Submitted a report from the Law Dept anent the advisability of depositing with the City Clerk, when any properties are acquired by the City, the titles of said properties.

Resolved: That notwithstanding the said report of the Law Dept., the City Clerk be instructed to require from the notaries the delivery of the titles of properties which have served as a basis in the transactions to which the City is a party, including the registration certificates.

13.—Submitted a letter from Mr H. H. Field, anent marriages between Greeks.

Resolved: That said letter be filed of record and that a copy thereof be transmitted to the Supt. of Police.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.



Notice to Ratepayers

NOTICE is hereby given that the assessment rolls for the pavement of the following streets, viz:

City Hall Avenue, from Craig to St. Catherine.

Ste. Catherine, from Frontenac to Harbour.

Ste-Catherine, from St. Charles Borromée to St. Georges.

De Lorimier, from Mary-Ann to Mount-Royal

St. Denis, from Ste. Catherine to de Montigny.

Drolet, from Mary-Ann to Mount-Royal.

Durocher, from Sherbrooke to Prince-Arthur.

Greene Avenue, from St. James to St. Antoine

Lemoine, from St. Peter to St. Nicolas.

Mary-Ann, from St. Andre to St. Hubert

Montcalm, from St. Catherine to de Montigny.

McGill College Ave., from Cathcart to St. Catherine.

Prince Arthur, from Lorne to University.

Sanguinet, from St. Louis Sq. to Roy.

Sanguinet, from Mary-Ann to Mt. Royal.

Sanguinet, from Duluth to Rachel.

University, from Sherbrooke to Milton.

University, from Milton to Pine Avenue

Victoria, from Ste-Catherine to Burnside.

are completed and now deposited at the office of the undersigned at the City Hall.

The interested parties may examine the said rolls until Thursday November 7th, and on that day, at 10 o'clock a. m., I shall hear all complaints that may be made against said rolls.

GEO. JANIN,
Chief Engineer and City
Surveyor

Office of the Chief Engineer,
City Hall,
Montreal, October 24th, 1912.